

شركة مجموعة سنــام القابضــة (ش.م.ك. ع) SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)

DATE : August 13, 2025 Ref : SNM/OC/169/25

المرجــع : SNM/OC/169/25

To: Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين.

To: Capital Markets Authority

السادة / هيئة أســـواق المال

الكويت في : 13 أغسطس 2025

تحية طيبة وبعد ،،،

After Greetings ,,,

الموضوع: إفصاح مكمل بشأن الاستحواذ على

Subject: Supplementary Disclosure Regarding the Acquisition of a Closed Kuwaiti Shareholding Company.

شركة كويتية مساهمة مقفلة .

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the supplementary disclosure form.

بالإشـــارة إلى الموضوع أعــلاه ، والتزاما بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسـواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته.

مرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل.

Best Regards ,,,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

د. سليمان طارق العبدالجادر نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

- Color

Dr. Sulaiman T. Al- Abduljader Vice Chairman & CEO





شركـة مجموعـة سنــام القابضـة (ش.م.ك. ع) SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)

Supplementary disclosure Form		نموذج الإفصاح المكمل	
Date: August 1		13, 2025	التاريخ:
Listed Company Name:		اسم الشركة المدرجة:	
SANAM Group Holding Company K.P.S.C		شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع	
Disclosure Tittle:		عنوان الإفصاح:	
Supplementary Disclosure Regarding the Acquisition of a		إفصاح مكمل بشأن الاستحواذ على شركة كويتية مساهمة	
Closed Kuwaiti Shareholding Company.		مقفلة	
Date of previous disclosure	30/07	/2025	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred	to the disclosure:		التطور الحاصل على الإفصاح:
The acquisition of the stake in National Medical Consumable Industries Co. K.S.C.C (NATMED) was completed by one of the subsidiaries of SANAM Group Holding Company on 13/08/2025, as follows: • The value of the transaction amounted to KWD 916,074 for the acquisition of 7.61% of the shares NATMED. • The transaction was executed in accordance with the procedures followed in Boursa Kuwait for Over the Counter (OTC) trades.		تم تنفيذ عملية الاستحواذ على الحصة في الشركة الوطنية الطبية للصناعات الاستهلاكية ش.م.ك.م (NATMED) من قبل إحدى الشركات التابعة لشركة مجموعة سنام القابضة بتاريخ 2025/08/13 وفقاً لما يلي: - بلغت قيمة الصفقة 916,074 دينار كويتي الاستحواذ على نسبة 7.61 % من أسهم NATMED. - تم تنفيذ الصفقة حسب الإجراءات المتبعة في بورصة الكويت لصفقات التداول خارج المنصة (OTC).	
Effect of the Material Information on the Company Financial Position (if any):		الأثرالمالي للتطور الحاصل (إن وجد):	
 The financial impact on the consolidated financial statements of SANAM Group Holding Company is as follows: An increase in the balance of investment in associates by KWD 936,074 (representing the transaction value plus related expenses). An increase in operating income arising from the results of associates. The financial impact will be reflected in the consolidated financial statements as of 30 September 2025. 		الأثر المالي على البيانات المالية المجمعة لشركة مجموعة سنام القابضة كما يلي: - زيادة رصيد الاستثمار في شركات زميلة بقيمة 936,074 د.ك (تتمثل في قيمة الصفقة بالإضافة إلى المصروفات المتعلقة بها) زيادة الإيرادات التشغيلية الناتجة من نتائج شركات زميلة . سوف يظهر الأثر المالي ضمن البيانات المالية المجمعة في 30 سبتمبر 2025 .	





